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Godkendelse	af	referat	fra	10/9	2022	
• Referatet	godkendt	uden	bemærkninger.	

	
Orientering	fra	formanden	
• Formanden	har	haft	“møde”	med	Refa,	der	var	og	kigge	på	området.	

Der	er	intet	afgjort	endnu,	og	man	afventer	udspil	fra	politikerne,	før	
de	enkelte	grundejerforeningers	medlemmer	kan	stemme	om,	hvilket	
løsningsforslag,	man	ønsker	i	den	enkelte	forening.	

• Når	 løvet	 er	 faldet,	 vil	 Boye	 (bondemand)	 påbegynde	 beskæring	 af	
beplantningen	i	både	mellemgang	og	de	2	stier	mod	vandet.	Ligeledes	
etableres	 et	 bælte	 ved	 vestre	 del	 af	 udstykningen	 ved	 det	 grønne	
vådområde,	for	om	muligt	at	forhindre	mosegrise	og	muldvarpe	i	at	
trænge	ind	i	haverne.	

• Der	er	kommet	en	ny	mand,	der	slår	de	større	grønne	områder	uden	
for	bebyggelsen	mod	syd	gratis	mod	at	få	høet.	

• Der	var	desværre	ikke	så	stor	tilslutning	til	Grøn	Dag	som	håbet,	men	
der	blev	alligevel	beskåret	en	del	og	fjernet	meget	kvas.		



• Formanden	ønsker	ikke	at	genopstille	til	posten	ved	den	kommende	
generalforsamling	d.	29/4	2023,	og	bestyrelsen	håber	derfor,	at	der	
blandt	medlemmerne	er	en,	der	kunne	tænke	sig	hvervet.	Dorte	står	
gerne	til	rådighed	med	en	snak	om,	hvad	et	formandskab	indebærer,	
og	vil	selvfølgelig	også	hjælpe	en	ny	formand	på	vej.	

	
Orientering	fra	kassereren	
• Regnskab/Budgettet	ser	fornuftigt	ud.	
• Der	er	udsendt	et	par	rykkere	ifm	kontingentopkrævning.	Bestyrelsen	

opfordrer	til,	at	opkrævningen	tilmeldes	PBS,	hvilket	er	gratis,	og	man	
sikrer,	 at	 den	 betales	 til	 tiden.	 Samtidig	 sparer	man	 foreningen	 for	
portoudgifter.	

• Husk	at	meddele	foreningen,	hvis	man	har	fået	ny	adresse,	email	mm	
aht	kartotek.	Giv	også	besked	ved	salg	af	grund/sommerhus	uden	om	
lokal	ejendomsmægler,	da	de	efter	aftale		giver	os	besked	om	ny	ejer.	
	

	
Bestyrelsesmedlemmer	orienterer	
				•	Legepladsen	er	i	meget	dårlig	stand	–	ta’s	op	på	generalforsamlingen.	

	
									Evt	

• Intet	at	behandle.	
	
									Næste	møde	
														•	11/3	2023	
	
Referent	Annelise,	sekr	

	
	

	
	
	


